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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

De provincie Zuid-Holland is van plan om 129 bomen te kappen in verband met de 

verbreding van de N207 tussen Leimuiden en Alphen aan den Rijn.  

De Partij voor de Dieren is bezorgd over de geplande bomenkap. 

 

Bomen hebben een belangrijke functie: 

• bomen zijn onze groene longen: in onze verstedelijkte omgeving zorgen bomen 

voor de verbetering van de luchtkwaliteit. Fijnstof wordt vastgelegd, CO2 wordt in 

grote hoeveelheden opgenomen en zuurstof wordt geproduceerd. Bomen zijn de 

‘groene longen van ons leefklimaat; 

• bomen dragen bij aan een aangenaam positief leefklimaat; bomen zijn rustgevend 

en dempen geluid en bomen geven de kans om de seizoenen beter te beleven; 

• een groene omgeving verhoogt de gezondheid en welzijn van mens en dier; 

• bomen houden water vast en beperken daarmee het risico van overstromingen; 

• bomen bieden voedsel en huisvesting voor honderden dieren van verschillende 

soorten zoals vogels, insecten, vleermuizen etc.  

• bomen hebben een cultuurbepalende functie. Steden en dorpen danken hun 

aantrekkingskracht mede aan de (oude) bomen die het stads- of dorpsbeeld voor 

een deel bepalen. 

 

De Partij voor de Dieren vindt een zorgvuldig bomenbeheer en -behoud essentieel 

voor een gezonde en aantrekkelijke leefomgeving in onze provincie. 

 

1. Kent u het bericht ‘Provincie Zuid-Holland verwijdert 129 bomen langs de N207 tussen 

Leimuiden en Alphen aan den Rijn’1? 

 

Antwoord 

Ja. 

                                                           
1 http://www.omroepwest.nl/nieuws/26-02-2015/provincie-zuid-holland-verwijdert-129-bomen-langs-de-

n207-tussen-leimuiden-en-alph 
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2. Bent u met ons van mening dat bomen een zeer belangrijke natuur- en 

gezondheidswaarde hebben (ook voor de dieren die in de bomen leven) en dat alles in 

het werk gesteld moet worden om bomen niet te kappen? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Ja, dat zijn wij met u eens. Er kunnen echter redenen zijn waarom bomen dienen  

te worden gekapt. De aanleiding voor het rooien van de bomen langs de N207 is het 

realiseren van een busstrook tussen Alphen en Leimuiden.Daarvoor is het nodig om 

langs de N207 een nieuwe strook asfalt aan te brengen. Daarnaast is gebleken dat 

ook elders langs het wegvak bomen in slechte conditie verkeren, waarvan het 

noodzakelijk is deze te rooien en te vervangen. Dit alles is vervat in een 

landschapsplan waarmee na de aanleg van de busstrook een gelijk aantal als de 

gerooide bomen zal worden teruggeplaatst.    

 

3. De kans is groot dat dieren worden verstoord door de bomenkap, zeker nu de 

broedperiode ingaat. Is er onderzoek gedaan dat er absoluut geen sprake is van 

verstoring van in het wild levende dieren, en als dit wel het geval is, wordt dan gelijk 

de bomenkap opgeschort? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Ja, er is onderzoek gedaan naar verstoring van levende dieren. Indien er in een te 

kappen boom nestvorming plaatsvindt c.q. heeft plaatsgevonden, zal het rooien van 

de betreffende boom tot na de broedperiode worden uitgesteld. 

 

4. Welke mogelijkheden heeft het college onderzocht om de bomen te sparen en kunt u 

zo specifiek mogelijk aangeven waarom dat niet afdoende was?  

 

Antwoord 

De te rooien bomen zijn gesitueerd op het gedeelte van de N207 waar de de aanleg 

van de busstroken is voorzien. Door de verbreding is het niet mogelijk de bomen te 

sparen. 

De bomen die slecht groeien op de huidige locaties worden vervangen door een 

andere soort. De slechte groei is ook de reden dat is afgezien van verplanten.  

 

5. Wat zijn de kosten om de bomen uit te graven en elders te herplaatsen? Bent u alsnog 

bereid om de bomen uit te graven en elders te herplaatsen? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 
De conditie van de betreffende bomen is dusdanig dat zij niet kunnen worden 
herplaatst. Zie beantwoording vraag 4. 
 

6. Wat is het huidige bomen- en bomenkapbeleid van de provincie Zuid-Holland? 

 

Antwoord 

Het beleid van de provincie is dat bij het al dan niet kappen van bomen diverse 

belangen worden gewogen van onder andere de natuurwaarde, omgevingskwaliteit, 

veiligheid en doorstroming. Ook maakt het verschil of het de hoofdrijbaan, parallelweg 

of een fietspad betreft. Vanuit doorstroming en veiligheid kan het noodzakelijk zijn om 

bomen te verwijderen. Indien er vanwege een project bomen moeten worden gerooid, 

zal eenzelfde aantal terug worden geplaatst in de directe nabijheid.  
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In zijn algemeenheid geldt dat indien bomen in een slechte conditie verkeren en zij 

een gevaar kunnen vormen voor de verkeersveiligheid zij preventief worden gerooid 

en vervangen. 

 

NB:   

Conform planning heeft de kap van de bomen inmiddels plaatsgevonden. In één boom 

is nestvorming aangetroffen. Deze boom is gespaard en zal na het broedseizoen 

alsnog worden gerooid. 

 

 

Den Haag, 24 maart 2015           

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

plv. secretaris,                                     voorzitter, 

 

R. van der Helm                                 drs. J. Smit 

 

 


